
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                     
 

Απάντηση σε επιστολή της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς 
 
 
 
Σε απάντηση της από 16 Μαρτίου 2007 με αριθμό πρωτ. 1188 επιστολής της 
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς, στα πλαίσια της έγκαιρης και έγκυρης ενημέρωσης του 
επενδυτικού κοινού, όπως αυτή απορρέει από τα άρθρα 281, 285, και 302 του 
Κανονισμού του Χ.Α., έχουμε να δηλώσουμε τα εξής: 
 
Επειδή θεωρούμε ότι  ο καλύτερος τρόπος μη παραπλάνησης του επενδυτικού 
κοινού είναι να πληροφορείται κάτι όταν αυτό είναι σχεδόν τελικό (τουλάχιστον 
προσύμφωνο) και επειδή αυτήν την στιγμή κάτι τέτοιο δεν υπάρχει και για τον 
πρόσθετο λόγο ότι την αποκλειστική ευθύνη αυτή την φέρω εγώ ως Πρόεδρος και 
Δ/νων Σύμβουλος της εταιρείας, σας δηλώνω ότι δεν έχω να προσθέσω τίποτα 
παραπάνω από την επιστολή την οποία σας στείλαμε την 15 – 3 – 2007. 
 
Άλλωστε από την ημέρα ανακοίνωσης στην Γενική Συνέλευση την 12.3.2007 περί 
των συζητήσεων για στρατηγικό επενδυτή, μέχρι σήμερα, η τιμή της μετοχής έχει 
πέσει καθώς επίσης και ο όγκος συναλλαγών που σημαίνει ότι οι μέτοχοι και το 
επενδυτικό κοινό δεν έχουν παραπλανηθεί σε καμία περίπτωση από την 
συγκεκριμένη ανακοίνωση. 
 
 
                                                                                      
 
 
 
 


